

广丰商标辅料 -工厂直销 不干胶反光标 -支持混批哦

产品名称	广丰商标辅料 -工厂直销 不干胶反光标 -支持混批哦
公司名称	义乌市舟顺电子商务商行
价格	面议
规格参数	加工定制:是 规格:否 材质:不干胶
公司地址	浙江 义乌市 国际商贸城4区40371
联系电话	18857954800

产品详情

以上产品 图片 价格 仅供参考 谢谢 合作

没有logo没关系 我们会全力以赴给您设计属于您的精美 logo 包您喜欢 ---欢迎咨询

尊敬的订购商您们好 ；

我公司始终坚持 ‘ -以质量为导向 以品质为生存 以专业树品牌的经验理念、积极扩展还内外市场的需求，凭借雄厚的质量和强大的生产能力，产品畅销全国各地，远销海外出口 深受客户的信赖

我们期待您的支持与合作 ，我们深信 您的一次选择 我们将成为终身合作伙伴

respect of the order, you are good;

our company always adhere to the "quality oriented in order to quality for survival with professional experience in tree brand concept, and actively expand inside and outside the demand of the market, with strong quality and strong production capacity, products sold throughout the country, are exported to overseas exports trusted by the customers

we are looking forward to your support and cooperation, we believe that your choice at a time we will become lifelong partners

产品介绍 product introduction

产品 ; 高端

不干胶反光板定制厚度指数 : 薄柔软指数 : 适中弹力指数 : 无适用于;服装 鞋子 帽子 包包

床上用品肩章 徽章 胸章 膝章 鞋帽 一系列辅料

均可.....欢迎新老客户带着您自己的logo来样定做一般定做期限为; 一星期工作日左右 即可提货

温馨提示 ; 为了方便您我 下单定做 请提前2-3天确认下单

定做联系厂长手机 ; 18857954800 此价格还不标准哦 有含折的 含粘衬的 含包装的
含激光切 含菲林 含凹凸 含热熔胶。。。 详情 还请您花费点时间咨询下客服 谢谢

product characteristics

thin thickness index:

soft index: moderate

elastic index: no

apply to; clothing shoes hats handbags bedding...

welcome new and old customers with your own logo to be customized

general order deadline for; working days in a week or so you can pick up the goods

warm prompt; in order to facilitate i order you order 2 or 3 days in advance, please confirm the order

custom-made contact factory director phone; 13958413500 this price is not standard have including folding of fuse
interlining details including packaging of laser cutting also please take some time to consult with customer service
thank you very much

以上为样品 价格 仅供参考

如果了解以上样品的具体价格和、规格 请咨询客服 谢谢 也无现货 都需定做、
如有现货 我们会在标题后面标注 [有现货] 、 没标注的 都是没现货的哦 都是要定做的
、 欢迎订购咨询 谢谢

the above price for sample is for reference only

if you want to know more the detail and price, specification of the sample please consult the customer service thank
you also do not have the spot must be customized, if there is a spot we will behind the title annotations [spot] are not
spot without annotation, oh are custom-made, welcome to order thank you very much

我公司专业生产； 织标 织带 段带 皮标pu 滴塑标 刺绣标 洗水标 充棉标 吊牌 吊粒 吊绳 纸卡 彩盒 条形码 包装袋 自粘标 徽章 热转印 冷转印 丝网印 防伪标 进口不干胶等.....

温馨提示；可按客人要求生产不同规格商标产品 应用非常广泛，涉及到服饰、鞋帽、箱包、手袋、家纺、玩具、皮具、电子、礼品、运动休闲等广大行业.....

涉及各产品类型如下：

pu；专业生产高端 pu皮标 滴塑标 韩国绒 特种纸.....

商标印刷；印标 洗水标 织带缎带logo 丝印 不干胶标签 条形码贴纸 自粘标 热转印 冷转印 丝网印 柔性彩印商标.....

吊牌彩盒；吊牌pvc挂卡、挂牌 纸卡、彩盒、纸袋、合格证、说明书、包装盒塑料包装袋 等.....

电脑织标；织标、感应标、防伪标、织logo带、勾边唛、木梭机商标、电脑织章 拉链标 商标带印刷、电脑提花提字织带、带logo挂绳吊绳、裤头后领装饰花边带、宠物带；

充棉标；羽绒包、充棉公仔标、充棉吊饰、镭射商标、镭射唛头、拉链唛、挂饰唛、手袋唛、羽绒标、香包福袋等；

高端徽章；电脑织唛章、绣花标章、丝印logo品牌章、徽章、军章、袖章、公司名称章；

欢迎 订购咨询 谢谢

i company specializing in the production; woven label ribbon section with skin pu plastic logo embroidery standard wash water standard cotton filling standard tags hanging bead wire paper card color box barcode packaging adhesive badge thermal transfer cold transfer printing screen printing anti-counterfeiting logo import stickers, etc...

warm prompt; can produce different specifications according to the requirements of the guests trademark application is very wide, involves the clothing, shoes and hats, bags, handbags, home textile, toys, leather, electronics, gifts, sports leisure industry...

involved in each product type are as follows:

pu; specializing in the production of high-end pu leather standard plastic standard korea velvet specialty paper...

trademark printing; printed standard wash water standard ribbon ribbon logo printing barcode sticker label adhesive label heat transfer cold transfer printing screen printing flexible printing trademark...

tag color box; pvc hang tag card, on paper card, color box, paper bag, certificate, specification, packaging plastic bags, etc...

computer woven label; woven label, induction, anti-counterfeiting logo, logo knitting belt, hook side label, wood shuttle machine trademarks, computer woven chapter zipper label trademark printing, ribbon, such computer jacquard belt with logo hang rope sling, waistband collar lace belt, pet belt;

cotton filling standard; feather bags, cotton doll standard filling, filling cotton hanging ornament, laser trademark, laser marks, zipper label, hang act the role of label, the handbag label, feather standard, sweet baofu bag, etc.;

high-end micro chapter; chapter computer woven label, embroidery chapter, chapter screen printing logo brand, badges, chapters army, armbands, the name of the company;

welcome to place an order for consulting thank you very much

如若您没有自己的logo 或者您想换自己现存的logo我们公司也可以免费给您设计

谢谢 欢迎咨询

if you don't have your own logo or you want to change their existing logo, our company can also design for you free of charge

thank you for your welcome consultation

购买须知

第一步 ; 咨询客服.....了解订购详情

第二步 ; 将您要订购的产品 规格 与数量 logo 和订购需注意的要求发给客服 【等待客服给出的价格 我们将第一时间给出 敬请期待...】

第三步 ; 取得满意结果 打样您确认 通常打样时间为2-3天 样品出来给您确认 确认无误 开始做大货...

第四步 ; 做大货 做大货之前需付30%保证金 付款方式 银行卡 支付宝客服会指导您操作. 保证金一到开始生产生产时间是根据您订购的数量来形式的、 一般为一星期工作日左右 ,

第五步 ; 大货生产完毕 我们将通过手机、短信、qq、旺旺等联系方式告知您...

第六步 ; 发大货 发大货之前将剩余的%70金额转入客服指定的银行卡、或支付宝。确认钱到 发货

交易成功 合作愉快 *-*期待我们的下次合作

我们深信 您的一次选择 我们将成为终身合作伙伴

卖家保证 ; 速度第一 质量第一 物流第一 欢迎订购咨询 谢谢

广丰辅料集团宣

purchase information

the first step; consulting service... to understand the details of the order

the second step. will you want to order the product specification and quantity logo and order request sent to customer service should pay attention to the waiting customer service price is given we will be presented for the first time stay tuned...

the third step. the result is satisfactory you confirm the proofing proofing time is usually 2-3 days samples out to you confirm and start to do big goods...

the fourth step; do big goods need to pay 30% deposit before the big goods payment card pay treasure... customer service will guide you operation. the security deposit to start production production time is according to your order quantity to form, for a week working days or so commonly,

step 5. big goods production finished we will through the phone, sms, qq, want want contact to inform you that...

step 6. send big goods send goods before the remaining % 70 amount to customer designated bank card or pay treasure. confirm the money to shipping

trading successfully cooperate happily * - * looking forward to our next cooperation

we believe that your choice at a time we will become lifelong partners

the seller guarantee; speed is the first quality first logistics is the first welcome to place an order for consulting thank you very much

guangfeng spread group propaganda material

本产品的加工定制是是，规格是否，材质是不干胶，适用范围是服装鞋帽箱包...此产品用途广泛，类型是英文字母，品牌是反光标，型号是FANGGUANBIAO